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欢迎回来！
Welcome Back! 

I am so grateful to see our students again for school activities.  Our students have been wonderfully 
happy being on campus.  All of the teachers and staff were very excited.  I hope you, parents, have 
enjoyed a quieter home the past few days.

很开心能够在学校再次见到我们的学生。我们的学生在校园里过得非常愉快。所有的老师和工作人员都非常兴奋。
家长们，希望大家这几天在家都享受到了安静的环境。
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校园疫情防控
Epidemic Control at School 

Each classroom is a small “bubble” meaning the students are isolated from each other to limit the 
potential spread of COVID.  During the school day, students do not interact with kids from other classes 
and our specialist teachers (Art, Music, and PE) do not see the students in-person to prevent the spread 
of COVID from bubble to bubble.  We will continue this safety plan until we are confident that the risks 
of getting COVID are minimal.  

We are all required to work together to keep each other safe.  Timely reporting of any positive cases 
to the school will help prevent the spread of COVID and ensure we can keep the school open to all 
students.

每个教室都是一个小“泡泡”，这意味着学生们彼此隔离，以限制新冠病毒的潜在传播。在校期间，学生不与
其他班级的孩子互动，我们的专业老师 ( 美术、音乐和体育 ) 也不亲自与学生见面，以防止疫情从一个 “泡泡”
传播到另一个 “泡泡”。我们将继续实施这一安全计划，直到我们确保 b 病毒的风险降到最低为止。

所有人都需要共同努力，守护彼此的安全。及时向学校报告任何阳性病例将有助于防止疫情的传播，并确保我
们能够保持学校对所有学生开放。
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学生或学生同住人感染新冠我们的方案是什么？

What happens when COVID impacts a 
student or the family of a student?

• If any student or staff member exhibits symptoms of COVID (fever, runny nose, etc.) he 
or she must stay home from school until the symptoms stop.  If these symptoms are caused 
by some other medical reason, he/she may return to school with a doctor’s explanation and 
negative NAT test.  

• 如果任何学生或工作人员表现出症状 ( 发烧、流鼻涕等 )，该生必须待在家里，直到症状消失。如果
这些症状是由其他原因引起的，他 / 她可以在医生开的病历单和核酸测试阴性的情况下返回学校。 

• If a student tests positive, the student must stay home until he/she has a negative NAT test 
result.  Parents must report the positive test result to school immediately.  School staff will then 
contact the students and staff in the bubble.  All students and staff must take another NAT and 
submit the negative results before returning to school.

• 如果学生核酸检测呈阳性，该生必须留在家中，直到测试结果呈阴性。如检测结果呈阳性，家长须立
即向学校报备，学校的工作人员会联系处在相同 “泡泡” 中的学生和工作人员。所有学生和工作人员
必须再次参加核酸测试，并在返回学校之前提交阴性结果。

• If a family member who lives in the students’ home tests positive, the parents must notify the school 
immediately.  The student must stay home until all other family members in the house have negative NAT 
results. 

• 如果住在学生家中的家庭成员检测呈阳性，家长必须立即通知学校。学生必须留在家中，直到其他家
庭成员的核酸检测结果为阴性。

• If we begin to have multiple COVID cases across several classes, we will notify all families and staff.  We 
may consider closing school for a short period to prevent the wide spread of COVID.  If school is closed, we 
will switch to remote learning for those days.

• 如果我们开始在几个班级出现多例新冠阳性病例，我们将通知所有家庭和员工。为防止新冠肺炎疫情
扩散，可以考虑短期停课。如果学校停课，我们将转换为线上学习。
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为什么入校要求 48 小时核酸阴性证明？

Why is a negative 48 Hour NAT result 
required to be on campus?

While the national policy has stated that all schools shall be reopened, Zhengzhou has instituted a local 
rule requiring schools to collect and report 48-hour NAT results for all students and staff on campus.  
We understand that this is a difficult requirement to comply with since most of the testing booths in the 
city are closed and rapid tests are difficult to purchase.  We have informed the Education Bureau of this 
hardship.  We have asked them to support us to have the testing booth near campus open or to strictly 
follow the national reopening guidelines which do not require NAT testing.

国家政策规定所有学校都应该复课，郑州要求学校收集并报告校园内所有学生和工作人员 48 小时的核酸结果。
我们知道这是一项很难遵守的要求，因为目前郑州市的大多数核酸小屋都是关闭的，而且很难购买到抗原测试盒。
我们已经向教育局反映了这一困难。我们已经请求他们支持我们在校园附近开放检测点，或者严格遵守国家重
新开放的指导方针，入校不要求提交核酸检测。

点灯仪式
Tree Lighting Ceremony

We are excited to share that we will host our annual Tree Lighting on campus Saturday, 12/17 for 
the tree lighting.  The event will be from 5:00 PM to 6:15. All students, staff, and guests must have 
negative 48 hour NAT test results to be on campus.  Parents will upload their results on DingTalk before 
the event.

我们很高兴地宣布，我们将于 12 月 17 日（周六）在校园举办一年一度的圣诞点灯仪式。活动时间为下午 5 点
到 6 点 15 分。所有学生、员工和来宾必须在持 48 小时核酸阴性结果才能进入校园。家长需要在活动开始前在
钉钉上上传检测结果。
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漫画大赛
Comic/Manga competition

Do you enjoy drawing stories? Do 
you have a love of illustration? Does 
Japanese Manga art appeal to you?

你喜欢画故事吗 ? 你喜欢插画吗 ? 日本漫画
艺术对你有吸引力吗 ?

Please scan the QR code for further information regarding the competition:
请扫描二维码了解更多比赛信息 :

么你会很高兴地知道西亚斯外籍人员子女学校经注册参加了“2023 年国际漫画 / 漫画学校比赛”。这次比赛将
让我们有才华的学生在国际舞台上展示他们的艺术技能。若您有意向报名参加，请通过电子邮件联系邦德先生 : 
nicholasbond@siasinternationalschool.org

If you answer yes to any of the questions 
above, then you will be pleased to know that 
Sias IS has registered for the ‘International 
Comic/Manga School Contest 2023’. This 
competition will allow our talented students to 
showcase their art skills on the international 
stage. To enter the competition, simply 
contact Mr. Bond on email: nicholasbond@
siasinternationalschool.org

如果你对上面任何一个问题的回答是肯定的，那
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本月主题：沟通者
Theme of the Month: Communicators

Every communication involves (at least) one sender, a message and a recipient. This may sound simple, 
but communication is actually a very complex subject. The transmission of the message from sender to 
recipient can be affected by a huge range of things. These include our emotions, the cultural situation, 
the medium used to communicate, and even our location. This complexity is why good communication 
skills are considered so desirable by employers around the world: accurate, effective and unambiguous 
communication is actually extremely hard.

每一次交流都包括 ( 至少 ) 一个发送者、一条信息和一个接收者。这听起来可能很简单，但沟通实际上是一门非
常复杂的学科。从发送方到接收方的信息传输可能受到很多因素的影响。这些因素包括我们的情绪、文化环境、
交流媒介，甚至我们所处的位置。这种复杂性就是为什么世界各地的雇主都认为良好的沟通技巧是如此可取 : 准
确、有效和明确的沟通实际上是极其困难的。

Activities for parentsActivities for parents
家长小游戏家长小游戏
When working on non-language homework.  Encourage your child to explain his/her 
answer to you orally or by drawing a picture.

当做非语言作业时。鼓励孩子用口头或图画的方式向你解释他 / 她的答案。
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本周教学
Student Learning for the Week

Toddler

What a joy
it is to be back together!
重聚是件多么快乐的事情呀

Toddlers lit up the class Christmas tree together and 
sent their best wishes to those friends who haven't be 
able to return. 
The parents were so sweet that they sent Santa Claus-
cakes to share for the celebration. 

Toddler 一起点亮了班级圣诞树，也给那些暂时没有回归的
小伙伴发去了遥远的祝福。
班级大朋友（家长）特地送来了圣诞老人蛋糕，大家一起庆
祝 ~ 
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We’re celebrating the little learners’ return, how they did their best at eating vegetables during 
remote learning, and they’re turning three years old. Best of all, we’re celebrating that everyone 
can count to 10! 
Congratulations to our little learners for their persistence and consistently challenging themselves. 

我们庆祝大家重聚，庆祝在分离时期各个小探索者在家依旧坚持吃菜菜，庆祝小探索者们已经三岁了，还庆祝
大家可以数到 10 啦 ~ 庆祝我们的坚持以及不断挑战小小的自己。
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RV 
Learning
房车学习

What a great way to start the week by meeting our students at the park and teaching them in an 
RV! The bright smiles on their faces revealed how happy they were to see their teachers and 
friends.

在公园里与孩子们见面，并在房车里给他们上课，这是一个多么好的开启本周的方式啊！孩子们脸上灿
烂的笑容透露出他们见到老师和朋友是多么的开心。

PreK 3B

Our unique classroom sparked their curiosity. They seemed intrigued by what was in store for them.  
They did not mind the tiny space as they engaged in different activities.

我们奇特的教室激发了孩子们的好奇心，他们显示出对在房车里面上课非常感兴趣。虽然空间狭小，但孩子们
并不介意，因为他们依然可以开展不同的活动。
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While strolling through the park, the students came across several pinecones. We collected them for our 
upcoming holiday art project.

在公园里散步时，孩子们看到了一些松果。为了即将到来的假日艺术项目，我们便收集了它们。

As we began our second line of inquiry, “different cultures can be represented through art,” we 
discussed how countries celebrate Christmas. The students started creating Christmas decorations 
typically seen in various places as they observed the Christmas season. We also considered various art 
forms that may be used to commemorate holidays like Christmas and other special events.

当开始第二条探究思路—不同的文化可以通过艺术表现出来时，我们讨论了各国如何庆祝圣诞节。孩子们通过
学习便开始制作圣诞节的装饰，如圣诞树和驯鹿帽子。不仅如此，我们还学习了通过各种各样的艺术形式来纪
念圣诞节和其他特别节日。

We are looking forward to a more fun and creative way of having in-person classes.

我们期待着一种更有趣、更具创意的面对面授课方式。
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For their second Unit of Inquiry, the 4th grade students inquired into human migration. They learned the 
reasons for migrations and the causes and effects of various migrations. Then, each student conducted 
their own research project into a historic migration of their choice. They shared their learning with the 
class using various mediums, including PPT, written reports, posters, and speeches.

在他们的第二个探究单元中，四年级的学生们探究了人类迁徙问题。他们了解了各种移民的原因和影响。然后，
每个学生都对自己选择的历史性移民进行了自己的研究项目。他们通过各种媒介，包括 PPT、书面报告、海报
和演讲，与全班同学分享他们的学习成果。

Inquired Into Human Migration
探究人类迁徙问题

Grade 4
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In culmination of their Unit of Inquiry into migration, 
the 4th grade students are taking action! Immigration 
to Zhengzhou would benefit both the city and Sias 
International School, but there isn’t a lot of information 
available about the city online in English. The 4th 
grade is helping to solve this problem by creating 
advertisements for Zhengzhou. Each student has 
identified pull factors that they believe will encourage 
people to move to the city. They are using the iMovie 
skills they developed in Media class to create video 
advertisements that will be shared using Sias’ social 
media with the broader community and world!

在他们关于移民的单元调查的高潮，四年级的学生正在采取
行动！移民郑州对郑州市和西亚斯外籍学校都有好处，但网
上没有太多关于这座城市的英文信息。四年级通过为郑州市
创作广告来帮助解决这个问题。每个学生都确定了他们认为
会吸引人们搬到城市来的因素。他们正在使用他们在媒体课
上开发的 iMovie 技能来制作视频广告，并将通过西亚斯的社
交媒体与更广泛的社区和世界分享！



Newsletter
家校通讯录

December 9, 2022
2022 年 12 月 9 日

Transforming 
Literacy 
Learning Spaces
阅读学习空间的转换

Library

This year, not only Sias IS but the United Nations 
declared this year’s worldwide theme of literacy 
to be, “Transforming Literacy Learning Spaces”. 
What does it mean to have a literacy space? Our 
primary year students shared their literacy spaces 
through drawings. We found students who love to 
read in their bedrooms, sofas, balconies, cars and 
even on the toilet! Where do you and your family 
have your literacy space? 

今年，不仅 在 Sias IS，联合国也宣布了今年的全球
阅读主题为“阅读学习空间的转换”。 什么是阅读空
间呢？ 我们的小学生通过绘画分享他们的各自的阅读
空间。 我们发现学生们喜欢在卧室、沙发、阳台、汽
车甚至马桶上阅读！您和家人的阅读空间在哪里呢？ 
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December 5-13 is the Worldwide hour of Code Week! Sias IS students coded across multiple platforms 
both at home and school. Coding encourages algorithmic thinking, persistence, problem-solving and 
creativity. Students used code to create objects for 3-D printing and to interact with robots! Ask your 
child to teach you how to code! 

12 月 5 日至 13 日是全球的编码周时间！ Sias IS 学生在家中和学校跨多个平台进行编码。 编码鼓励算法思维、
坚持、解决问题和创造的能力。 我们的学生已经使用编码制作了各种 3D 打印的物品，而且还能用编码操控机
器人！让您的孩子教您如何进行编码吧！

This term, we had story time in various 
places – in our redesigned EY library, in 
different parks and even in Recreational 
Vehicles! No matter where reading 
took place, our early year students 
were engaged. Their exciting faces and 
wonderous questions during story time 
showed that our little readers are ready for 
more! 

这个学期，我们在不同的地方进行了故事时
间 -- 在我们重新设计的幼儿园图书馆、在不
同的公园，甚至在房车上！ 无论在哪里阅读，
我们的幼儿园学生都非常投入。 每次故事时
间，孩子们兴奋的表情和奇妙的问题互动，
都表明我们的小读者们已经准备好聆听更多
精彩的故事了！

“You can find magic wherever you look. Sit back and relax all you 
need is a book!” — Dr. Seuss 

“无论你在哪里，你都可以找到魔法。 坐下来放松，你所需要的只是一本书！”
-- 苏斯博士
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MYP 
Community Time
中学的社区时间

At Sias International School we use Community Time to bring teachers and students together across 
the MYP 1 to MYP 3 grades. This allows middle school students to work with students from across 
the school on different activities, whole school initiatives, celebrations, and service-learning activities. 
Students have been engaged in teambuilding activities like capturing the flag, quiz competitions, 
Halloween activities and World Cup themed activities. 

在西亚斯外籍学校 (Sias IS)，我们利用社区时间将 MYP 1 到 MYP 3 的老师和学生聚集在一起。这使得中学生
可以与学校的所有学生一起开展不同的活动、全校活动、庆祝仪式和服务学习活动。生们参与了夺旗赛、智力竞赛、
万圣节活动和世界杯主题活动等团队建设活动。

Sias IS is always looking for opportunities to combine fun community building activities with academic 
learning.  The Scary Story Halloween event is a perfect example. Not only was it a fun activity building 
relationships between teachers and students, but it also helped students develop their English reading 
and writing abilities. During this event, teachers and students read scary Halloween stories together. 
Students practiced their reading and writing skills by working together to produce a collaborative story.

Sias IS 一直在寻找机会将有趣的社区建设活动与学术学习结合起来。“万圣节恐怖故事”就是一个很好的例子。
这不仅是一个建立师生关系的有趣活动，而且还帮助学生提高了英语阅读和写作能力。在这次活动中，老师和
学生一起读万圣节恐怖故事。学生们通过共同创作一个合作故事来练习他们的阅读和写作技能。
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Teachers are excited about the return of students to school. It is great to see students again! MYP 
Teachers and students are both enthusiastic now to be able to work together in person at Sias IS. The 
MYP team looks forward to creating activities that further the MYP community's development. 

老师们对学生们返校感到很兴奋。再次见到学生们真是太好了 !MYP 的老师和学生们都对现在能够在 Sias IS 一
起工作充满热情。MYP 团队期待着开展更多活动来促进社区的美好发展。

Community time
社区时间

• Capture the flag
   夺旗赛 
• Community quiz
   智力竞赛
• Collaborative Halloween writing
   万圣节集体创作
• Scary story reading
   恐怖故事阅读
• Collaborative board games
   集体桌游

Service Time
服务时间

• Recycle Reuse and Reduce, Movie, Artwork
   回收利用，电影，艺术品
• Paper recycling
   废纸回收
• Game
   游戏
• Mental Health/Online learning survey calls
   心理健康 / 线上学习调查电话

The staff at Sias International School prioritizes the emotional health and happiness of students. Online 
learning can present social, emotional, and academic challenges to students.  MYP students conducted 
a survey to see how the students were feeling and coping with the isolation of online learning at home. 
Teachers and school staff are using this information to better understand and help students.

Sias IS 的工作人员总会优先考虑学生的情感健康和幸福感。线上学习可能给学生带来社交、情感和学术方面的
挑战。MYP 的学生进行了一项调查，以了解学生们是如何感受和应对在家在线学习的孤立状态的。教师和学校
工作人员利用这些信息更好地了解和帮助学生。

This week we are celebrating computer science with the worldwide activity Hour of Code. Mrs. Baker 
has been preparing activities for the students so that they can learn more about computer science and 
computer programming.  Students are participating in online coding challenges.

本周我们通过“编码一小时”的全球活动来庆祝计算机科学。Ms.Baker 一直在为学生们筹备活动，以便他们能
学到更多关于计算机科学和计算机编程的知识。本周学生们将会参加在线编码的挑战。
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